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(—) Primary Sources

1. Enter books or articles for further reading or relevant reference works, with bibliographic information .
2. Enter books or articles for further reading or relevant reference works, with bibliographic information .
3. Enter books or articles for further reading or relevant reference works, with bibliographic information .
4. Enter books or articles for further reading or relevant reference works, with bibliographic information .

(—) Secondary Sources

1. Enter books or articles for further reading or relevant reference works, with bibliographic information .
2. Enter books or articles for further reading or relevant reference works, with bibliographic information .
3. Enter books or articles for further reading or relevant reference works, with bibliographic information .

4. Enter books or articles for further reading or relevant reference works, with bibliographic information .
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EEREEHE Rubric Mini-Justification
This rubric shows the contribution of »>  Strong A brief rationale as to how this course will meet the objective
this course to our FZFZ F1Z > Moderate
»  Minimal
» None
B In “Rubric” column select how strongly the course fulfills this
HAEE —  FEhbt7e BRI ss Select purpose. Briefly state here how. It is a O.K. to repeat things
{EEIE T said above.

In “Rubric” column select how strongly the course fulfills this
EfE — e GRTHEE Select S;gozts)i.vfneﬂy state here how. It is a O.K. to repeat things
BEAEHEE D) '

o In “Rubric” column select how strongly the course fulfills this
= A BRI RE IR IERERY Select purpose. Briefly state here how. It is a O.K. to repeat things
HE AR said above.

} In “Rubric” column select how strongly the course fulfills this
= B IEWEAVE R Hh e Select purpose. Briefly state here how. It is a O.K. to repeat things
HEE S E G said above.

In “Rubric” column select how strongly the course fulfills this
= C : WEERVRE SR L By Select purpose. Briefly state here how. It is a O.K. to repeat things
77 A said above.

In “Rubric” column select how strongly the course fulfills this
VO A s RSO R A Select purpose. Briefly state here how. Itis a O.K. to repeat things

said above.

3 In “Rubric” column select how strongly the course fulfills this
V4B : SN A R e Select purpose. Briefly state here how. It is a O.K. to repeat things
IR BE said above.

o In “Rubric” column select how strongly the course fulfills this
VU C : S E AP e ISR ey HL Select purpose. Briefly state here how. It is a O.K. to repeat things

s
HE

said above.




	課 程 資 訊
	本 院 宗 旨
	本學院旨在奠定華人教會紮實的聖經和神學基礎，並培育新一代具有改革宗信仰的牧師，傳道人和教會領袖。碩士課程目的主力培育學生成為有紮實的學術根基和靈命成熟的基督徒。

	道 碩 / 碩 士 課 程 目 標
	本學院道碩 / 碩士課程共有四個目標：

	課 程 目 的
	課 程 簡 介
	課 程 目 標
	本課程的目標：
	1.   學習認識希臘文字母、發音、書寫。 (Supports 本科目標 三A,四A).
	2.   學習名詞的三種格變式。 (Supports 本科目標 三B,四A).
	3.   學習動詞直說語氣的所有時態和語態 (Supports 本科目標 三A、四A ).
	4.   學習以五行分析嘗試翻譯希臘文聖經 (Supports 本科目標 三A,四A).


	課 程 相 關 書 目
	1.   新約聖經希臘文十七堂課程，By: Andrew McCafferty, 翻譯：成 仁，改革宗出版社印行
	2.   希臘文聖經
	參考書籍或講義/文章：
	1.   新約希臘文的慣用語，Stanley E. Porter，葉雅蓮譯，華神
	2.   聖經希臘文基礎動詞觀點，Constantine R. Campbell，汪仁潔譯，麥種
	3.   精讀聖經、微讀聖經App


	課 程 作 業 與 要 求  You can delete or add items.
	1.   課堂參與:
	(1)   上課（每週2 小時20分鐘）
	(2)   討論參與問題討論

	2.   考試 : 共有兩次段考，分別是期中考1-6課，以及期末考1-10課。 (1)實體課同學繳交紙本考卷。 (2)同步線上同學於考試後，將考卷轉成PDF檔，寄到老師的信箱。 (3)非同步線上同學於考試後，將考卷轉成PDF檔，寄到老師的信箱。截止時間為禮拜六下午五點。逾期不收。

	作業比重與估計需用時數
	請把以下圖表複製到 Word 檔案上，在「實際時數」那一欄輸入你所使用的實際時數，並且加起來至少達100/66小時 (三學分/二學分課程)，並且在整個課程結束前上載到 Moodle 系統裡正確的位置上。假如時數不夠100/66小時，你的成績會按著百分比來扣分。因此，在這個課上請務必花上至少100/66小時！

	課 程 教 學 計 畫 表
	所有相關的閱讀材料和作業要求都必須在上課之前完成。 ※溫書假：2025 Spring reading week 3/31~4/4

	課 程 守 則
	(一)   出席規定
	(二)   評分標準
	(三)   退課, 延後和遲交
	(四)   關於抄襲

	其 他 課 程 陳 述
	(一)   學術申訴和解決爭議的方法，請參閱神學院的《學生手冊》。
	(二)   更改本課程的權利。 本課程大綱只是一個教學原則。 這不是一份合同，在合理需要的情況下，教師可以作出更改。

	推薦 / 延伸閱讀或資源（參考書）
	(一)   Primary Sources
	1.   Enter books or articles for further reading or relevant reference works, with bibliographic information .
	2.   Enter books or articles for further reading or relevant reference works, with bibliographic information .
	3.   Enter books or articles for further reading or relevant reference works, with bibliographic information .
	4.   Enter books or articles for further reading or relevant reference works, with bibliographic information .

	(二)   Secondary Sources
	1.   Enter books or articles for further reading or relevant reference works, with bibliographic information .
	2.   Enter books or articles for further reading or relevant reference works, with bibliographic information .
	3.   Enter books or articles for further reading or relevant reference works, with bibliographic information .
	4.   Enter books or articles for further reading or relevant reference works, with bibliographic information .


	Objectives rubric

